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ΕΡΩΤΗΣΗ : Η οικονομική κατάσταση των τομέων της επικουρικής ασφάλισης και πρόνοιας (Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α)
Κοινοβουλευτική ομάδα

  Προς τους Υπουργούς Εργασίας & Κοινωνικής  Ασφάλισης, Προστασίας του Πολίτη.    

  Με την ψήφιση του  Ν.3655/2008 «Διοικητική και οργανωτική μεταρρύθμιση του συστήματος Κοινωνικής 
Ασφάλισης» ολοκληρώθηκε η ενοποίηση των επικουρικών ταμείων της Ελληνικής  Αστυνομίας και του
Πυροσβεστικού Σώματος (ΤΑΥΑΠΑ, ΕΤΕΧ, ΤΑΥΠΣ, ΤΑΑΣ, ΕΤΥΑΠ,  ΕΤΥΠΣ).    

  Από την μεριά της κυβέρνησης  για το ενοποιημένο Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α το οποίο υφίσταται εδώ και δύο χρόνια,
καμιά  ενημέρωση δεν υπάρχει για τα οικονομικά του νεοσυσταθέντος ταμείου αλλά και για  τους επιμέρους
τομείς που διαχειρίζονται τα χρήματα των υπαλλήλων των Σωμάτων  Ασφαλείας.    

  Ερωτώνται οι κ. Υπουργοί:         
    -  Ποιες επενδύσεις έγιναν με τα αποθεματικά των   Ταμείων από την ισχύ των διατάξεων του Ν.1902/1990
καθώς και του   Ν.3029/2002, μέχρι σήμερα και τα αποτελέσματα αυτών.   
    -  Το σημερινό είναι το ύψος των αποθεματικών  του Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α. ανά Τομέα .    
    -  Ποιος είναι ο αριθμός των συνταξιούχων που τους   χορηγείται μέρισμα από τα Ταμεία.  
    

   Καλούνται οι κ  Υπουργοί, να καταθέσουν μέσα στις  προθεσμίες που ορίζει ο κανονισμός της Βουλής, τους
ισολογισμούς από το έτος  1999 μέχρι και το 2009 ανά Ταμείο πριν την σύσταση του Τ.Ε.Α.Π.Α.Σ.Α. και  ανά 
τομέα  μετά την σύσταση του.     

       

  Οι βουλευτές    

  Γιώργος  Μαυρίκος    

  Θανάσης Παφίλης    

  Αντώνης Σκυλλάκος    
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